
10 otázek pro ... Lucii Radkovičovou
JUDr. Lucie Radkovičová je advokátka, byznys stratég a poradkyně pro advokátní byznys. Se svým
týmem pomáhá majitelům a jednatelům advokátních kanceláří s růstem a rozvojem jejich firem.
Klienti oceňují její nadhled a ukazování možností, které jiní nevidí. Za své aktivity v oblasti právních
inovací dostala ocenění Inovativní právník roku 2016. Od roku 2021 členka kontrolní rady stížnostní
sekce ČAK. Autorka YouTube videosérie Q&A pro podnikatelsky smýšlející advokáty a Jak přemýšlím
při tvorbě byznysových strategií.

1. Co máte na své práci nejraději?
Že mohu realizovat svou vášeň pro propojení práva, obchodu a systémového řízení. Taky svobodu. Že
si mohu vybrat zakázky, jaké chci. Že mám znalosti a zkušenosti, na základě kterých tvořím
strategie, které jsou pro každého klienta jiné, protože každý má jiné potřeby, jiné zadání, jiný cíl. A
které implementujeme a které klienti oceňují. To mě nabíjí.

2. Největší pracovní úspěch?
Vlastní firma, úspěšné podnikání před 12 let, kdy jsme si prošli i kritickými okamžiky, ovšem oproti
jiným, kteří se schovávají v koutě, tyto okamžiky mě díky drivu a energii posunuly nejvíc. Také, že
jsem dala prostor své vášni pro obchod a zužitkovala znalosti a zkušenosti z právního byznysu. Že
pomáháme se strategickým rozvojem nejen majitelům a statutárům obchodním firem, ale dnes i
majitelům advokátních kanceláří.

3. Jak často Vás ve Vašem oboru něco překvapí?
Už ani ne často.

4. Kdo nebo co nejvíce ovlivnilo Váš profesní život?
Moje povaha. Že jsem poměrně jiná než klasičtí právníci. Ráda hledám nové funkční cesty.

5. Je nějaký zákon, který byste nejraději zrušila?
Jejda, těch je.

6. Knížka, kterou jste četla naposled?
Jak se dělá zoo od Petra Fejka. Zábavné, napínavé, poučné. Doporučuji.

7. Ideální dovolená?
Dva měsíce v domě u moře.

8. Který předmět byl na studiích Vašim nejoblíbenějším a proč? A který jste naopak neměla
ráda vůbec?
Správa. Bralo mě, že to hodně lidí nebavilo a vlastně spolubydlící na kolejích mi už dopředu hlásily,
jaký je to opruz. O to víc jsem se zaměřila na to, že já to mít takto nebudu. Velkou měrou mi k tomu
pomohlo, že jsem v té době pracovala v dopravní a betonářské firmě, takže jsem měla praktický
přínos. A co jsem neměla ráda? Asi nic, spíš jsem s jedním předmětem nejdřív zápasila, ale pak jsem
do něho pronikla a pochopila. A to byl trest.

9. Čím Vás dokáží studenti překvapit?
Jestli myslíte mé studenty, které dnes příležitostně učím na své alma mater v Olomouci, tak jejich
houževnatost. To je samozřejmě milé překvapení.

10. Proč jste se rozhodla stát právníkem?
Protože se mi to líbí. Ale to byl jen start.
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